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Hans Nubé

Van: Leo Smits

Verzonden: donderdag 14 maart 2019 22:08

Aan: Hans Nubé

Onderwerp: Technische vragen m.b.t. Pop-up Parkje AK1

Beste Hans wil je de onderstaande vragen doorgeven aan het College? 
 
Geacht College, 
 
Naar aanleiding van de discussie tijdens de informatieve raad van 14 maart 2019 over het Pop-up parkje 
hebben wij de volgende vragen: 
 

1.     Zijn er juridische middelen om de sloop door AM af te laten maken en de grond in fatsoenlijke staat 
op te leveren? 

 
Gelet op de veiligheid kan het een gevaar zijn voor bijvoorbeeld kinderen die er spelen en in een keldergat 
vallen. De beveiliging van het perceel is minimaal en onvoldoende om betreding tegen te houden.  
 

2.     Is de grond van de gemeente al uitgeruild met AM? 
 
3.     Heeft u geen verantwoordelijkheid meer voor de grond van gemeente binnen de hekken van de 

gemeente. 
 
4.     Gaat u nu een kapvergunning uitgeven voor de vijf bomen terwijl de bouwplannen nog niet rond 

zijn? 
 

Met vriendelijke groet, 
 
Leo Smits & Jan Sikking 
 


